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Beste

Zojuist op advies van gebeld met [IEEE <rkende onze ervaringen.

Kort en goed raadde BBom door te gaan op de route om de AP te laten bewegen en zelf het veld te informeren.

Om dit te bewerkstelligen was [EE advies om vanuit VWS contact te zoeken met 5.1.2e

5.1.2¢ is verantwoordelijk voor de aansturing van de AP, en schijnt op dit moment in discussie

te zijn over de dienstverlening en advisering. Het leekEEE ve licht in een betere positie is om de AP tot

actie te laten overgaan.

Verder adviseerdeEB vooral ook door te gaan met het maken van een korte toelichting, omdat we in ieder geval

daarbij laten zien het veld te steunen in hun zoektocht naar het juiste antwoord ook al wil of kan de AP (nog) geen

kleur bekennen. [EZ wilde hier ook bij ondersteunen. Als jullie dat ook graag willen zullen we dat zeker

vragen.

Groetjes,

vor:EEN
Verzonden: maandag 30 maart 2020 17:03

Aan: @minvws.nl>; 5.1.2e 5.1.2e ) EEE @minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Veelgestelde vragen over Al en Corona

Beste BERRIEN

Vorige hebben diverse partijen ondersteuning gezocht bij VWS voor het benaderen van de AP in relatie tot vragen

die zij hadden bij de toepassing van de AVG in het kader van het verzamelen van data voor onderzoek naar Covid-

19 en Al-toepassingen voor diagnose. Een aantal van hen hadden dit zelf geprobeerd, maar hadden daarbij niet de

helderheid gevonden waar ze naar op zoek waren.

We hebben vervolgens contact gezocht met de AP, en hebben donderdagmiddag gesproken met [IEEE
Tijdens dat gesprek gaf [EEE duidelijk aan dat niet verwacht kon worden dat de AP alle zorgpartijen op individueel

niveau kon ondersteunen. We hebben toegelicht dat zorgverleners en leveranciers nu alle zeilen bij zetten om

oplossingen te bieden in deze moeilijke tijd, en dat we graag zien dat ze maximaal worden ontlast in juridische

vragen. De AP vond haar website daarvoor op dit moment duidelijk genoeg, maar was wel bereid om een aantal

veel gestelde vragen te beoordelen, met daarbij de overweging of de AP deze zou plaatsen onder het kopje ‘Corona

op hun site. Vanochtend kregen we bijgaande email (met daarbij een reactie van de AP op de vragen). Zoals jullie
zien oordeelt de AP dat de vragen uit het veld voor de AP geen aanleiding zijn om extra informatie op de site te

plaatsen.

i

Omdat we denken dat het veld hiermee niet geholpen is, en wellicht zelfs wat slagkracht zal missen willen graag

advies hoe verder.

Wij denken dat de meeste kracht (ook vanwege controle op naleving en boetes) als de AP zelf op haar site

informatie zou geven over de uitdagingen waar partijen op dit moment mee te maken hebben. Zeker als ze daarbij
kunnen bevestigen dat sommige uitzonderingssituaties die genoemd worden in de AVG een te bewandelen weg zijn.
We denken echter wel dat daarvoor wel op een hoger niveau op moet worden aangedrongen. Zeker als we willen

dat dit snel gebeurd. Bij de AVG helpdesk is het niet ongewoon dat hier soms een half jaar overheen gaat.

Mocht de AP niet te vermurwen zijn om zelf het publiek te informeren, kunnen we er ook voor kiezen zelf een

toelichting naar buiten te brengen, waarbij we de AP dan vragen mee te lezen en te ondersteunen. Bijgaand al een

eerste aanzet/suggeste voor de hoofdlijnen van zo’n mededeling.
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We horen graag jullie beeld en advies,

Mede namens

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Informatiebeleid/CIO
Programma Waardevolle AI voor gezondheid

Parnassusplein 5 | Den Haag I]
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

van: INSEXECS EXER oo oriteitpersoonsgegevens.ni>
Verzonden: maandag 30 maart 2020 12:11

Aan: A. A @ minvws.nl>

CC: Jd. 1. @minvws.nl>; JIBE 2: toriteitpersoonsgegevens.nl>
Onderwerp: RE: Veelgestelde vragen over Al en Corona

este JERE
Bijgaand trefje in de comments onze reactie aan op de vragen.

Veel vragen zijn dermate specifiek dat zij zich niet lenen voor een FAQ. Bovendien is het relevante

kader niet opeens anders nu er sprake is van een coronacrisis. Partijen moeten met het huidige

juridische kader uit de voeten kunnen. Dat kader is op onze website reeds uitgewerkt. Als het

problemen oplevert, zullen partijen zelf intern moeten bezien — in overleg met de FG — hoe hiermee

om te gaan.

Diverse vragen zijn al meerdere malen beantwoord door de AP en zullen ook eenvoudig te

beantwoorden zijn door een FG of privacy professional binnen of buiten de organisatie. Bij enkele

vragen ontbreekt de context en meer algemeen ontbreekt een eigen eerste analyse. Meer dan

algemene richtlijnen en reeds bekende antwoorden kan de AP niet geven aangezien we niet de rol

hebben van extern adviseur. Uiteraard kunnen organisaties zelf besluiten om een externe adviseur in

te schakelen voor een advies op maat.

Met vriendelijke groet,

AUTORITEIT

PERSOONSGEGEVENS
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5.1.2e

Bezuidenhoutseweg 30, 2594 AV Den Haag
Postbus 93374, 2509 AJ Den Haag
autoriteitpersoonsgegevens.nl

Vragen over Internationale Doorgifte?
Heb je een vraag op het gebied van Internationale Doorgifte? Stuur je vraag dan naar

5.1.2e @autoriteitpersoonsgegevens.nl. Deze vraag wordt vervolgens door team ID opgepakt.

‘Privacy gaat iedereen wat aan’

De privacywet (AVG) zorgt voor meer grip op persoonsgegevens. Weten wat de privacywet voor jou betekent? Kijk op www.hulpbijprivacy.nl.

van:IIEBEE© ins.»Verzonden: donderdag 26 maart 2020 17:40

@autoriteitpersoonsgegevens.nl>
5.1.2e

Onderwerp: Veelgestelde vragen over Al en Corona

geste [NE
Nogmaals hartelijk dank voor het telefoongesprek van vanmiddag.

Zoals besproken hebben we de vragen die we de afgelopen dagen hebben ontvangen van partijen uit het veld

samengevat in één document. We zouden het erg prettig vinden als jullie deze met enige urgentie ter hand nemen

in het kader van de publiekscommunicatie inzake Corona op jullie site.

Verder zijn er tijdens het Kamerdebat vanmiddag natuurlijk ook opmerkingen gemaakt, daar zitten wellicht ook

punten tussen die jullie zelf graag willen belichten.

Morgen ben ik per mail minder goed bereikbaar, maar als jullie willen afstemmen bel dan gerust. Dan zoek ik even

de pc op.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Informatiebeleid/CIO

Programma Waardevolle AI voor gezondheid

Parnassusplein 5 | Den Haag | A8

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Deze e-mail inclusief bijlage(n) is uitslutend bedoeld voor de geadresseerde(n) van dit bericht. Mocht u deze e-mail per

ongeluk ontvangen, dan wordt u verzocht dit onmiddellijk te berichten aan info@autoriteitpersoonsgegevens.nl Tevens

wordt u in dat geval vriendelijk verzocht om de e-mail inclusief bijlage(n) te verwijderen en de inhoud niet te bekijken, te

gebruiken of te verstrekken aan derden omdat deze e-mail persoonsgegevens en andere vertrouwelijke mformatie kan

bevatten die niet voor u bestemd zijn. De Autoriteit Persoonsgegevens aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van

welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektromsch verzenden van berichten.


